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Protokoll Föreningsstyrelsemöte 2020 7 

Dag och tid: 2020-10-01 20:15 

Plats: Klubbrummet Träkvistavallen samt Online via Microsoft Teams 

Ordinarie ledamöter: Matthias Johnsson, Nicklas Lindersson, Stefan Jönsson, Johan Berglund, 

Pernilla Ståhle 

Ej närvarande ordinarie ledamöter:, Alexander Rohdin, Isaa Sand, Anders Huldt 

Ledamöter med fullmakt:  

Suppleant: Jean-Charles Mattei 

Övriga deltagare: Rickard Markusson 

Dagordning 

1. Mötets öppnande samt val av ordförande, sekreterare och justerare 
Ordförande: Nicklas Lindersson 
Sekreterare: Rickard Markusson 
Justerare: Matthias 

2. Godkännande av dagordning 
Godkännes 

3. Föregående protokoll 
Godkännes 

4. Ishockeyn informerar om sin vision och tänkt utskick till sina medlemmar 
Mats Nissling, ordförande i Skå ishockey, går igenom presentation om ishockeyns arbete under 

2019-2020. Redogjorde för Möten som har skett mellan sektionsstyrelserna, kanslier och 

riksidrottsförbundet. Mats går igenom utskicket. Motsvarande presentation har redovisats till 

Skå IKs klubbstyrelse. 

Frågor ställdes om alternativen, samverkansavtalet samt  

Beslut: Skickas ut enl. föreningsstyrelsen. 

5. Informationsuppdatering om Covid-19 efter folkhälsomyndighetens beslut på 

idrottens remiss 
Rickard redovisar att beslutet tas 6 oktober och skall börja gälla from 15 oktober. Beslutet 

kommer beröra en regel om max 500 personer vid sittande evenemang med krav på 1 meters 

avstånd. Ordningslagen bedömer vi kommer gälla med att söka tillstånd. 

Vilket ansvar kommer förbunden ta? Vilka riktlinjer kommer från förbunden? 

Ovan kommer styra vilket ansvar som föreningen kan ta. Vi bedömer att föreningen inte 

kommer kunna ta ansvaret med att söka tillstånd för att i sin tur följa ordningslagen som i sin tur 

kommer kräva ordningsvakt på evenemanget. Isf. kvarstår beslutet: ingen publik 
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Kommer riktlinjen att publik är tillåtet under 500 pers. under förutsättning att hallen är 

uppmärkt med enskilt ansvar för att hålla 1 meters avstånd så bedömer vi att vi kommer kunna 

följa den med hjälp av kommunen med uppmärkning. 

Beslut: Upp till varje sektionsstyrelse att följa resp. specialidrottsförbunds bestämmelser och 

inriktning samt gällande lagar 

6. Beslut om förslag på fördelning av arbete och intäkter från 

Julgransförsäljningen samt Skridskodisco 
Rickard redovisar att förslaget och målet med att finansiera individens resa genom föreningen. 

Beslut: Bordläggs 

 

7. Mötet avslutas 

Nästa möte onsdag 28/10 kl. 1930 

  

Signerad på original_______________ Signerad på original_______________________ 

Stefan Jönsson Rickard Markusson 

Ordförande Sekreterare 

 

Signerad på original ______________________ 

Matthias Johnsson 

Justerare 

 


